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ACTA NÚM. 98  
 
 
 

Aguilera Ávila, José 
Botella Corral, Joan 
Branchadell Gallo, Albert 
Clavero Roluy, Aser 
Espunya Prat, Maria Carme 
Farrés Vicén, Jaume 
Freixas Alàs, Margarita 
Gairín Sallán, Joaquín 
Gispert Pellicer, Carles 
Hernández Sánchez, Jordi 
Martín Ibáñez, Maite 
Matas Prats, Anna 
Montesinos Andrade, Juan 
Senar Rosell, Miquel Àngel (suplent) 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 31 de maig de 
2017, es reuneixen a la sala de juntes del 
Rectorat, i sota la presidència del vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’han excusat d’assistir a la reunió Maria Pilar Segura Torres, Eloi Guerrero Menéndez i Trinitat 
Expósito Rico.  
 
No hi assisteixen Xavier Cussó Segura, Daniel Martí Tubau, Ignacio Morgado,  ni Olga Paz Torres.  
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia.  
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Aprovació de la distribució del pressupost per a inversions docents de 2017. 
4. Aprovació de la Convocatòria per a l’adquisició i la renovació d’equipament de laboratoris i 

altres espais docents especialitzats per a l’any 2017. 
5. Aprovació de l’informe sobre l’aplicació de la instrucció de romanents al pressupost de 

2017 en el seu tràmit d’al·legacions. 
6. Aprovació de la Relació de llocs de treball en data 31 de desembre de 2016. 
7. Baixes de l’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici de 2016. 
8. Aprovació de les modificacions de crèdit en data 15 de maig de 2017. 
9. Proposta d’aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació del servei de 

prevenció aliè. 
10. Assumptes de tràmit. 
11. Torn obert de paraules. 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
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Els membres de la Comissió aproven per assentiment l’acta de la sessió del dia 21 d’abril de 
2017. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dóna la benvinguda a les persones assistents i inicia la intervenció dient que les 
universitats públiques catalanes estan consensuant un nou model de finançament amb la finalitat 
de traslladar-lo a la Generalitat de Catalunya, que la finalitat és aconseguir fer un font comú per tal 
de ser més efectius en les negociacions i forçar que la Generalitat reculli les necessitats 
financeres de les universitats. En aquest sentit, diu que s’està elaborant un document que es basa 
en els punts següents: 
 

— Totes les universitats estan d’acord que el model vigent està obsolet i cal modificar-lo per 
tal de fer-lo més senzill i transparent. El president recorda que el director general 
d’Universitats va comentar que s’estava elaborant el nou model de finançament i que 
estaria enllestit cap al mes de maig, però a aquestes dates el projecte està aturat i no 
s’espera que pugui estar vigent abans de l’exercici de 2018. Diu que per això les 
universitats han pres la iniciativa i estan redactant un document que reculli totes les 
reclamacions i les necessitats financeres. 

— Es vol manifestar la necessitat d’un increment de l’import del finançament, així com d’un 
augment en la quantitat de les inversions. 

— Cal establir un nou model basat en indicadors objectius, eliminar l’anomenada «subvenció 
derivada» i implementar una distribució del pressupost de manera finalista. 

— Es vol eliminar les «aportacions territorials» perquè se’n desconeix la finalitat. 
— Es vol eliminar la «subvenció uniforme». 
— Cal modificar el sistema de finançament dels estudis de grau i màster interuniversitaris. 
— El nou model ha de garantir el finançament de les despeses fixes, les de personal i totes 

aquelles que són necessàries per a la prestació correcta del servei. 
— S’ha de garantir la cobertura de les despeses variables, segons les estratègies de cada 

universitat, mitjançant contractes programa. 
 
Explica que tots aquests punts s’han recollit en una declaració comuna que es va traslladar a la 
premsa durant un esmorzar conjunt que van fer els rectors de la Universitat Politècnica de 
Catalunya (UPC), la Universitat de Barcelona (UB)   i la rectora de la UAB amb la intenció de 
traslladar una imatge d’unitat entre les universitats públiques catalanes. 
 
Pel que fa al cas específic de la UAB, informa que la rectora i el president del Consell Social s’han 
reunit amb el conseller d’Empresa i Coneixement, Jordi Baiget, per comentar-li les necessitats 
específiques de la UAB i la reducció en el finançament aplicada a l’exercici de 2016. Diu que 
també se li va manifestar preocupació perquè a hores d’ara es desconeix l’import exacte de 
finançament assignat per a l’exercici de 2017, i així mateix, se li va traslladar que aquesta situació 
compromet el funcionament de la UAB i es va insistir un cop més en la necessitat de finançament 
de les despeses de campus, del plus campus i de les anualitats del Parc Científic. 
 
Tot seguit, comenta l’estat de la situació del nou model de distribució del pressupost de 
funcionament descentralitzat a centres i departaments. Informa que s’ha mantingut una reunió 
amb tots els degans i s’hi ha acordat crear una subcomissió formada per cinc degans i cinc 
directors de departament amb l’objectiu de definir i presentar una proposta a aquesta comissió. 
Informa que la subcomissió es va reunir el passat 18 de maig i s’espera que entre el setembre i 
l’octubre ja hagi finalitzat la seva tasca. 
 
El president diu que, ínterim, es distribuirà la xifra total  del pressupost del  2016 aplicant el model 
vigent. Pel que  fa  al resta del pressupost del 2017 (uns 400.000 euros)  un cop s’aprovi el nou 
model es decidirà com se’n duu a terme la distribució. 
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En relació amb l’import de 675 mil euros previstos per finançar projectes, proposa la distribució 
següent: 
 

— 300.000 € es destinaran a finançar inversions docents. Aquest aspecte es tractarà al punt 3 
de l’ordre del dia d’avui. 

— 75.000 € es destinaran a finançar el fons bibliogràfic. Aquest import ja ha estat distribuït. 
— 200.000 € seran per finançar material per a laboratoris i espais docents. Aquest aspecte es 

tractarà al punt 4 de l’ordre del dia d’avui. 
— 100.000 € es destinaran a l’adquisició de maquinari informàtic. Els ordinadors del campus 

estan molt obsolets, s’està fent una anàlisi de la situació i de les possibles solucions a cada 
cas concret, per exemple, fomentar les aules de doble ús, substituir maquinari per altres 
opcions més barates (chromebook), etc. 

 
El vicerector continua l’exposició dient que, pel que fa a la part de la paga extra corresponent al 
2012 que resta pendent de pagament, s’abonarà tan aviat com la Generalitat confirmi l’ingrés. 
 
Finalitza informant que ja s’ha inaugurat el servei de BiciUAB i que les activitats que es van dur a 
terme durant la Setmana Saludable i Sostenible van ser tot un èxit. 
 
A continuació, s’obre un torn de debat entre els assistents, els quals plantegen les qüestions 
següents, entre d’altres: 
 

— Es pregunta si el nou model de distribució inclou el finançament dels estudis de màster. 
— Es manifesta desacord per la creació de la subcomissió encarregada d’elaborar una 

proposta de model de distribució del pressupost descentralitzat.  
— Es demana que es millori la connectivitat del Wi-Fi al campus, ja que és molt deficitària. 
— Es manifesta preocupació per la possible manca de recursos humans davant l’inici del 

procés de matriculació, el tancament d’actes, etc. 
 
El president contesta dient que no està previst incloure al model els estudis de màster, ja que 
aquests tenen un sistema propi de finançament. Pel que fa a la subcomissió comenta que la idea 
de crear-la era generar el màxim de consens i d’implicació entre els usuaris, perquè es tracta d’un 
tema estratègic per a la Universitat. 
 
Jordi Hernández, comissionat de la rectora per a les Tecnologies de la Informació i la 
Comunicació, diu que s’ha millorat el sistema d’antenes que permetrà millorar la connectivitat al 
campus i que els efectes es notaran a partir del proper setembre. 
 
El vicerector de Personal d’Administració i Serveis, José Aguilera, respon a la qüestió plantejada 
relativa a la possible manca de recursos durant el període de matriculació dient que s’ha indicat 
als administradors de centre que han d’utilitzar els recursos disponibles per atendre aquesta 
situació, però que si una facultat té alguna necessitat específica s’analitzarà i es prendran les 
mesures necessàries. 
 
 
3. Aprovació de la distribució del pressupost per a inversions docents de 2017 
 
El vicerector comenta el document que s’ha lliurat als assistents i diu que la dotació prevista per a 
inversions docents és de 300.000 €, i que els criteris de distribució són similars als que es van 
aprovar l’any anterior. 
 
Explica que l’objecte de la convocatòria és l’adquisició d’inversions destinades exclusivament a la 
docència i que el termini d’execució s’estén fins al 31 de desembre de 2017. 
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Finalitzada la intervenció, s’obre un torn de debat entre els assistents, els quals plantegen les 
qüestions següents, entre d’altres: 
 

— Es pegunta si és necessari que hi hagi cofinançament de les inversions per part dels 
centres. 

— Es demana si l’adquisició de bases de dades estan incloses en aquest concepte. 
— Se sol·licita aclariment pel que fa als criteris utilitzats en la distribució, ja que els 

percentatges resultants són diferents dels aplicats a l’exercici anterior. 
 

El president diu que no es requereix cofinançament per dur a terme les inversions, pel que fa a 
l’adquisició de bases de dades informa que estan incloses en la convocatòria i, per acabar, 
comenta amb detall els criteris que s’han utilitzat per acordar la distribució dels pressupostos entre 
els centres. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 

  
Primer. Aprovar la distribució del pressupost per a inversions docents corresponent a 
l’exercici de 2017, segons el document que s’annexa. 

Segon. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de Govern i la 
Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
4. Aprovació de la Convocatòria per a l’adquisició i la renovació d’equipament de laboratoris i 
altres espais docents especialitzats per a l’any 2017 
 
El president comenta la convocatòria i diu que té per objectiu finançar projectes concrets, que 
l’import previst és de 200.000 € i que l’execució està prevista fins al 31 de desembre de 2017. 
 
Continua dient que aquesta convocatòria, a diferència de l’anterior, sí que preveu un possible 
cofinançament dels centres. Finalitza informant que la data límit per presentar les sol·licituds és el 
30 de juny i la resolució es farà durant el mes de setembre. 
 
Tot seguit, s’obre un torn de debat entre els assistents, els quals plantegen les qüestions 
següents, entre d’altres: 
 

— Es pregunta si hi ha una ponderació dels criteris que s’utilitzaran per a l’adjudicació dels 
recursos i, si la resposta és afirmativa, quina és. 

— Se sol·licita aclariment pel que fa al tercer criteri d’adjudicació. 
— Es demana si és possible establir un percentatge màxim de cofinançament. 
— Es felicita el vicerector per la convocatòria, però es manifesta que l’import assignat encara 

és molt reduït. 
— Es demana si alguns espais docents, com per exemple les aules d’interpretació, poden 

tenir la consideració de laboratoris i poden accedir a aquesta convocatòria. 
 
El president contesta les qüestions plantejades i diu que no hi ha una fórmula matemàtica per 
aplicar els criteris, i comenta que l’avaluació de les sol·licituds la durà a terme el Vicerectorat de 
Programació Acadèmica i de Qualitat. Pel que fa al tercer criteri, és a dir el «total d’hores de 
docència de pràctiques de laboratori impartides en el centre sol·licitant en relació amb el total 
d’hores de docència impartides en el centre», el que mesura és la importància relativa de les 
pràctiques en relació amb la docència total. Per acabar, diu que els espais docents especialitzats 
com les aules d’interpretació estan dins l’àmbit de la convocatòria. 
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Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria per a l’adquisició i la renovació d’equipaments de 
laboratoris i altres espais docents especialitzats per a l’any 2017, segons els documents 
que s’annexen. 

Segon. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de Govern i la 
Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 

Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5. Aprovació de l’informe sobre l’aplicació de la instrucció de romanents al pressupost de 2017 en 
el seu tràmit d’al·legacions 
 
El president explica el document que s’ha lliurat als assistents relatiu a les al·legacions sobre la 
incorporació de romanents, i informa del total d’al·legacions presentades i de la seva resolució.  
 
Un cop finalitzada la intervenció, obre un torn de debat, en què els assistents plantegen les 
qüestions següents: 
 

— Es diu que manca informació al document lliurat i que, tal com està redactat, no es pot 
aprovar. 

— Alguns membres comenten alguns escrits d’al·legacions que s’han desestimat i sol·liciten 
ampliació de la informació. 
 

El vicerector respon dient que el document que es presenta és un resum de totes les al·legacions 
que s’han presentat i conté el resultat de la resolució global; diu que no s’ha aportat detall i còpia 
de totes les sol·licituds presentades perquè seria un volum ingent de documentació i considera 
que el que s’ha lliurat a la sessió d’avui és suficient per poder prendre una decisió. Així mateix, 
dóna resposta a les qüestions concretes que alguns membres han plantejat. 
 
Mireia Cendrós, vicegerent d’Economia, pren la paraula i diu que està a disposició de mostrar a 
tots els membres la totalitat de la documentació i que fins i tot s’ofereix a mantenir una reunió 
informativa amb aquelles persones que hi estiguin interessades. 
 
Finalitzades les intervencions es fa la votació a mà alçada i els membres de la Comissió, per 8 
vots a favor, cap vot en contra i 6 abstencions, acorden: 
 
Primer. Aprovar l’informe relatiu a la resolució del tràmit d’al·legacions pel que fa a la 
instrucció per a la incorporació de romanents de crèdit de l’exercici de 2016 al pressupost 
de la UAB de 2017, que s’annexa. 
 
Segon. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de Govern i la 
Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
6. Aprovació de la Relació de llocs de treball en data 31 de desembre de 2016 
 
El vicerector de Personal d’Administració i Serveis, José Aguilera, presenta la Relació de llocs de 
treball (RLT) en data 31 de desembre de 2016, la qual preceptivament ha d’aprovar aquesta 
comissió. Comenta que el document que es presenta conté un catàleg de places que ha estat 
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aprovat per la Generalitat de Catalunya, però que no es correspon exactament amb la plantilla real 
de la UAB. Diu que s’està treballant en la confecció d’una relació de llocs de treball que s’ajusti a 
la plantilla real de la UAB, que ja s’ha fet als àmbits territorials i que ara es començarà a preparar 
la relativa als òrgans centrals. 
 
Tot seguit, s’obre un torn de debat entre els assistents, els quals plantegen les qüestions 
següents, entre d’altres: 
 

— S’anuncia un vot negatiu a la proposta perquè l’Equip de Govern no ha negociat, només ha 
informat de les mesures que es prendran. 

— Es demana substituir la denominació d’àmbits territorials per una altra de més adient. 
— Es pregunta si consta a l’RLT la relació de persones que formen part del pool. 
— Es diu que s’han detectat errors que ja havien estat notificats, però que no s’han traslladat 

al document. 
— Es diu que hi ha una asimetria en la informació que es dóna per al personal laboral i 

funcionari. 
 
El vicerector Aguilera respon dient que resulta difícil negociar quan les necessitats són immediates 
i que la política de l’Equip de Govern no ha de coincidir necessàriament amb la dels agents 
socials. Comenta que efectivament en alguns departaments el desajust entre l’RLT i la plantilla 
real és gran, i per això s’està treballant per confeccionar una relació que es correspongui amb la 
realitat. 
 
Pel que fa als errors, diu que ho revisarà i, si cal, es faran els canvis necessaris. Així mateix, 
comenta que les persones que formen part del pool no estan incloses en l’RLT. Acaba dient que 
pren nota perquè la propera RLT sigui més simètrica en la informació. 
 
Finalitzades les intervencions es fa la votació a mà alçada i els membres de la Comissió, per 11 
vots a favor, 3 vots en contra i cap abstenció, acorden: 
 
Primer. Aprovar la proposta de Relació de llocs de treball del personal d’administració i 
serveis de la UAB en data 31 de desembre de 2016, que s’annexa.  

Segon. Elevar aquesta proposta al Consell Social de la Universitat perquè exerceixi les 
seves competències. 

Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 

7. Baixes de l’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici de 2016 
 
El president dóna la paraula a Mireia Cendrós per tal que expliqui el document relatiu a les baixes 
de l’immobilitzat de la UAB corresponents a l’exercici de 2016. La senyora Cendrós informa que, 
d’acord amb la Llei d’universitats de Catalunya, és necessari que els òrgans de govern de les 
universitats aprovin les baixes del seu immobilitzat, i que la normativa de la UAB vigent en aquesta 
matèria estableix que tant el Consell de Govern com el Consell Social han d’aprovar l’acord de 
baixa de l’immobilitzat. Tot seguit, comenta el contingut dels documents lliurats relatiu a les baixes 
de béns mobles per valor inferior a 1.500 €. 
 
Finalitzada la intervenció de la vicegerent, els membres de la Comissió d’Economia i 
d’Organització acorden, per assentiment: 
 
Primer. Informar de la proposta de baixa de l’inventari general de la UAB del béns mobles 
amb valor inferior a 1.500 €, segons document annex. 
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Segon. Elevar-ho al Consell de Govern i al Consell Social per tal que exerceixin les seves 
competències.  
 
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
8. Aprovació de les modificacions de crèdit en data 15 de maig de 2017 
 
El president dóna la paraula a Mireia Cendrós per tal que presenti les modificacions de crèdit en 
data 15 de maig de 2017 i que consisteixen en transferències de pressupost entre diversos 
capítols d’operacions corrents.  
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  

Primer. Aprovar les modificacions de crèdit en data 15 de maig de 2017, que s’annexen. 

Segon. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l’execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
 
 
9. Proposta d’aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació del servei de prevenció 

aliè 
 
El president dóna la paraula al gerent, Jaume Tintoré, perquè comenti aquest punt.  

Jaume Tintoré comença dient que és la continuació de l’acord que es va prendre a la sessió del 
passat dia 21 d’abril, i recorda als assistents que el concurs per a la contractació del servei de 
prevenció aliè va quedar desert i que se’n torna a presentar un de nou augmentant l’import de 
l’oferta i el nombre d’anys de durada del contracte. 

S’obre un torn de debat en què els assistents pregunten si s’ha fet una prospecció de mercat de 
les empreses proveïdores d’aquest tipus de serveis per veure si hi estan interessades. El gerent 
diu que s’ha fet aquest estudi i que s’ha comprovat que algunes empreses han manifestat interès 
en concórrer al concurs. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
Primer. Aprovar la proposta de despeses pluriennals per a la contractació del servei de 
prevenció aliè i l’existència de crèdit suficient per atendre la despesa corresponent a la 
contractació número 20/2017, segons el document que s’annexa. 

Segon. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

Tercer. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de Govern i la 
Gerència l’execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
A les 12.27 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 
 


